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With Kaaren Poole as teacher, learning to draw colorful birds becomes an enjoyable
experience. She reveals the secrets of creating her beautiful, realistic, and richly
detailed pictures, showing how she builds them step-by-step, in layers of color. Poole
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explains her chosen medium (colored pencils) and how to use it, gives tips on bird
anatomy, provides color theory basics, and then illustrates her technique with 27
popular avian subjects, including the robin, goldfinch, chickadee, and quail. When you
master Poole’s easily-learned method, it’s simple to recreate her lovely projects
exactly or to use her ideas to enhance your own work. To finish the at-home course in
style: a quick lesson on pairing colored pencils with watercolor, iridescent inks, and
graphite.
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今天收到了，超美丽，晚上开始看，嗯嗯，一定。

-----------------------------
很喜欢这本的鸟，涂的很开心。

-----------------------------
还是买了，但颜色比较艳

-----------------------------
比较基础入门推荐！中国亚马逊有快翻视频~

-----------------------------
彩铅教程的书还不是很多 画鸟的更少之又少 步骤分析得很清楚
买回来不会后悔的一本书

-----------------------------
國內彩鉛教程很少，只有看國外的，這本是不錯的一本。

-----------------------------
>3<超赞~~

-----------------------------
初级入门必备

-----------------------------
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书评

最开始被这本书的封面吸引，拿到手后，感觉一般，图例比较少，字比较多，还是英文
的，没有想象中的好看，不过还可以，是朋友送的第一本外文书，也是我的第一本外文
书，也是我目前拥有的标价最贵的一本书。总之还是很感谢朋友几经周折的帮我买到这
本书O(∩_∩)O  
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